
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested:  Levanger rådhus, kommunestyresalen 

Dato: 29.03.2023 

Tidspunkt: 17:00 – 21:40  

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP  

Nina Bakken Bye varaordfører H  

Robert Svarva medlem AP  

Vegard Austmo medlem AP  

Gaute Børstad Skjervø medlem AP  

Tone Wanderås medlem AP  

Tone Jørstad medlem AP  

Knut Holmen medlem AP  

Per Espen Aunan medlem AP  

Stig Ove Sommervoll medlem AP  

Bjørg Annie Pedersen Boneng medlem SP  

Merete Bøhn-Flatås medlem SP  

Morten Langdal medlem SP  

Frode Lund medlem SP  

Line Thorsen Bratli medlem SP  

Eirik Rønning medlem SP  

Randi Haugskott medlem SP  

Kim Karim Nilssen medlem H  

Gunnar Morten Løvås medlem SV  

Kaja Skårdal Hegstad medlem SV  

Jostein Trøite  medlem SV  

Janne Kathrine Jørstad Larsen medlem FRP  

Magne Nydal medlem KRF  

Nina Egenæs Groven medlem KRF  

Kjartan Gjelvold medlem MDG  

Einar Dahlum medlem R  

Karl Meinert Buchholdt medlem V  

Siri Marie Øvrum Nesgård varamedlem AP Astrid Vordal 



Johan Arnt Dahlen varamedlem SP Kristian Saxhaug 

Ingebjørg Roel Bye varamedlem AP Nina Berget 

Lars Kvale varamedlem AP Khalil Obeed 

Geir Skjesol varamedlem SP Torbjørn Stormoen 

Hans Heieraas varamedlem SP Asbjørn Brustad 

Knut-Erik Henrikø varamedlem H Lars Erik Ertsås 

Mats Henriksen varamedlem FRP Geir Tore Persøy 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Trude Marian Nøst Kommunalsjef samfunnsutvikling 

Kristin Bratseth Kommunalsjef  

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Marit Aksnes Kommunalsjef  

Kari O. Aunet Enhetsleder barnehage 

Håkon Okkenhaug Næringssjef 

 

I tillegg var til stede: 

 

Johan Fossan Kontrollutvalgets nestleder 

 

 
Orienteringer: 

• Norske Skog Skogn om sine planer framover ved administrerende direktør Håvard Busklein  

• NTE – orientering om selskapet og rammer for utbyttedeling v/konsernsjef Christian Stav  

• Innherred regionråd v/daglig leder Marit Moe 

• Status Helseplattformen v/enhetsleder hjemmetjenesten Einar Hindenes, enhetsleder barn 
og familie Anne Karin Veisetaune, kommunedirektør Peter Ardon 

 

Sak PS 18/23 ble behandlet før sak PS 14/23. 

Forespørsler:  

Tone Jørstad (AP) fremmet følgende spørsmål direkte i møtet:  

ROLVSFJORDGÅRDEN OG BYHISTORISK KUNNSKAPSSENTER  

Ordfører, 

Levanger er ett av 12 fredete kulturmiljø i Norge. Vi forvalter et nasjonalt, fredet kulturmiljø. Det 

forplikter.   

Vi er mange som er opptatt av byutvikling og Trehusbyen. De siste ukene har også arkitektstudenter 

fra NTNU studert trehusbebyggelsen i sentrum. Riksantikvaren har Trehusbyen og Levanger høyt på 

sin prioriteringsliste. 

Mange fredete hus i sentrum i privat eie er satt i stand på en forbilledlig måte.  



Kommmunen har imidlertid ikke vært like forbilledlig når det gjelder egen bygningsmasse. 

Jernbanegt. 19 - på folkemunne kalt Rolvsfjordgården står fortsatt ubrukt og til forfalls. Bygningen 

ligger innenfor det fredete kulturmiljøet og er formelt eid av Levanger Rådhus AS. 

Tiden er overmoden for å ta et skikkelig grep for å redde bygget fra videre forfall. Det haster med å få 

renovert bygget, og jeg regner med at dette er det tverrpolitisk enighet om.  

Det er etablert kontakt med Fortidsminneforeningen, som gjennom sitt Husbruk-prosjekt bistår med 

å redde verneverdige hus som står i fare for å ødelegges. Husbruk-prosjektet er finansiert av UNI 

stiftelsen og Sparebankstiftelsen DNB. 

Fortidsminneforeningen har respondert positvit på vår hendvendelse, og er åpne for å gå i dialog 

med Levanger Rådhus AS om et mulig samarbeid.  

En viktig forutsetning for samarbeid innenfor Husbruk-prosjektet er at det foreligger konkrete planer 

for bruk etter at huset er renovert. 

Vi mener det ligger vel til rette for å realisere tidligere planer om et byhistorisk kunnskapsenter for 

kulturmiljø, bygningsvern og sirkulærøkonomi i Levanger. 

Dette vil kreve administrativ og politisk vilje, samt samarbeid med fylkeskommune, statlige 

myndigheter og private bidragsytere. 

Spørsmål til ordføreren: 

1. Vil ordføreren ta initiativ overfor Levanger Rådhus AS for å få etablert en kontruktiv dialog 

med Fortidsminneforeningen med tanke på å få renovert Rolvsfjordgården? 

2. Hvordan kan ordføreren bidra til et tverrpolitisk samarbeid for å få finansiert etableringen av 

et framtidig byhistorisk kunnskapssenter i bygget? 

Ordføreren svarte.  

 

Protokollen er godkjent av: 

  



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 14/23 Kontrollutvalgets årsmelding for 2022  

PS 15/23 Sakkyndig nemnd - suppleringsvalg  

PS 16/23 Leangen vannlag - Søknad om overtakelse  

PS 17/23 Kommunal overtakelse av barnehagene Purktrøa gårdsbarnehage og 
Skogn menighetsbarnehage 

 

PS 18/23 Valg av kommunens representant til styret i Vulusjøen løypekjøring AS  

FO 7/23 Spørsmål fra Merete B. Flatås (SP) - Gamle Nesheim skole  

FO 8/23 Spørsmål fra Merete B. Flatås (SP) - Brudd på lovpålagt pedagog-norm  

FO 9/23 Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Ny E6  

FO 10/23 Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Klimauke i Levangerskolen  

FO 11/23 Interpellasjon fra Robert Svarva (AP) - Løypekjøring på Frolfjellet  

FO 12/23 Spørsmål fra Janne Jørstad (FRP) - Trehusbyen Levanger skal være en 
trehusby tilgjengelig for alle 

 

FO 13/23 Spørsmål fra Mats Henriksen (FRP) - Samhandling sykehus og kommune  

PS 14/23 Kontrollutvalgets årsmelding for 2022 
Kommunestyrets behandling av sak 14/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Orientering i møte: 
Orientering ble gitt av kontrollutvalgets nestleder Johan Fossan. 

Forslag i møte: 
Ingen 

Avstemning: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2022 til orientering. 

 

PS 15/23 Sakkyndig nemnd - suppleringsvalg 

Kommunestyrets behandling av sak 15/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  



Forslag i møte: 
Ingen 

Avstemning: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

Som nytt medlem etter Kjæran Iversen til sakkyndig nemnd velges: Hanne Ihler Toldnes 
Som nestleder til sakkyndig nemnd velges: Hanne Ihler Toldnes 
Som vara i sakkyndig nemd foreslås: Bjarne Berre 
Kommunestyrets vedtak på Vegard Austmo som varamedlem til sakkyndig nemnd oppheves, og som 
nytt varamedlem velges: Knut Erik Henrikø 

 

PS 16/23 Leangen vannlag - Søknad om overtakelse 

Kommunestyrets behandling av sak 16/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Ingen 

Avstemning: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

Levanger kommune overtar fra Leangen vannlag alle ledninger med dimensjon Ø 50 mm eller større. 

 

PS 17/23 Kommunal overtakelse av barnehagene Purktrøa gårdsbarnehage og 

Skogn menighetsbarnehage 

Kommunestyrets behandling av sak 17/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Habilitet: 

Magne Nydal (KrF) ba utvalget om å ta en habilitetsvurdering ved behandling av saken, med følgende 

begrunnelse: "Anna marie Skei som eg er gift med sitter i styret i mariskostiftelsen". 

Magne Nydal (KRF) ba om vurdering av sin habilitet. Nydal fratrådte møtet. Nydal ble av et 

enstemmig kommunestyre erklært inhabil. Varamedlem Johan Fossan tiltrådte møtet under 

behandling av denne saken. 

 



Forslag i møte: 

Ingen. 

Avstemning: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
VEDTAK 

1.Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå avtale om kjøp av Purktrøa gårdsbarnehage og Skogn 
menighetsbarnehage for kroner 35,76 mill. kroner. I tillegg til dette kommer nødvendig 
dokumentavgift og tinglysingsgebyr på anslagsvis 0,7 mill. kroner. 
2.Det bevilges 0,3 mill. kroner til nødvendig digitalt utstyr 
3.Investeringene finansieres gjennom økt låneopptak. 
4.Driftsbudsjettet for 2023 endres slik:  
    a.Teknisk enhet styrkes med 0,85 mill. kroner.  
    b.Finanstransaksjoner økes med 0,9 mill. kroner.  
    c.Barnehage felles reduseres med 1,75 mill. kroner.  
5.Stiftelsens to barnehager overdras til Levanger kommune fra 01.05.2023 og vil fra den tid inngå 
sammen med øvrige kommunale barnehager i Enhet barnehage.  

 

PS 18/23 Valg av kommunens representant til styret i Vulusjøen løypekjøring AS 

Kommunestyrets behandling av sak 18/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag: 

Som Levanger kommunes representant til styret i Vulusjøen løypekjøring AS velges: Gunnar Løvås 

Avstemning: 

Sand sitt forslag enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

 Som Levanger kommunes representant til styret i Vulusjøen løypekjøring AS velges: Gunnar Løvås  

FO 7/23 Spørsmål fra Merete B. Flatås (SP) - Gamle Nesheim skole 

Kommunestyrets behandling av sak 7/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Spørsmål fra Merete B. Flatås (SP) - Gamle Nesheim skole  

De to stk «gamle Nesheim»-skolene står fortsatt likedan. Spesielt det røde bygget og området rundt 

preges av manglende opprydding og ivaretakelse av eier. Det blir stadig flere ytre skader og forfallet 

er forverret. Jeg stilte spørsmål om dette første gang i planutvalget 09.02.2022.  



Og jeg undres fortsatt: A) Hva er status ang salget av disse to skolene? B) Hva er årsaken til at denne 

saken med avklaring og salg tar så lang tid? 

Svar fra ordfører Anita Ravlo Sand 
 
Kommunestyret vedtok den 22.6.2022 i sak 55/22 Temaplan kommunal tomteutvikling at 
eiendommen med det røde bygget skulle utvikles av kommunen selv til framtidig kommunalt 
boligtomteområde. Eiendommen ligger i tilknytning til en annen eiendom som kommunen eier som 
også ble skissert som mulig å utvikle til boligformål. 
 
I kommunestyrets behandling av sak 86/2022 (Budsjettsaken) ble det gjort følgende vedtak i pkt 20: 
«Kommunedirektøren bes utrede muligheten for salg av eiendommen gamle Nesheim skole, gammel 
og ny del hver for seg.»  
 
Det ble laget en verdivurdering for hele Nesheim-eiendommen i 2019 i forkant av sak om mulig 
deling av de to eiendommene. Dersom eiendommen med det røde bygget nå skal vurderes solgt til 
private for videre utvikling, må det hentes inn ny takst. I kommunedirektørens forberedelse av ny 
politisk sak for å få vurdert om vedtak i sak 55/22 skal endres, er det bestilt ny takst av denne 
eiendommen. 
 
Reguleringsplanen for eiendommen med det gamle hvite skolebygget ble vedtatt i kommunestyret 
den 15.2.2023 i sak 11/2023. Eiendommen er nå lagt til mekler for utlegging for salg. Bygget er utleid 
fram til november 2023. 
 

FO 8/23 Spørsmål fra Merete B. Flatås (SP) - Brudd på lovpålagt pedagog-norm 

Kommunestyrets behandling av sak 8/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

 
Spørsmål fra Merete B. Flatås (SP) - Brudd på lovpålagt pedagog-norm  

I forrige kommunestyremøte (15.02) ble det opplyst om at 3 skoler i Levanger driver med brudd på 

lovpålagt pedagog-norm. I tillegg svekkes både den allmenn-pedagogiske og spesialpedagogiske 

opplæringa og tilrettelegginga.                                                                                                                             

Hvilke konsekvenser fikk dette? Hvordan følges det opp nå og videre av administrasjonen? Hvilke 

muligheter har vi politisk til å påvirke dette nå i perioden framover mot neste budsjett?  

Kommunalsjef Marit Aksnes svarte: 

I svar på spørsmål om lærernorm 15.02.23, sa jeg at konsekvensene av brudd på lærenormen må 

gjennomgås langs flere akser: Først er det nødvendig med en detaljert gjennomgang, både for å 

avdekke årsaker og for å se på muligheter for å endre på situasjonen- både innad i skolen og innenfor 

oppvekst- og at det allerede var kalt inn til møter vedr dette. Det er nå gjennomført flere møter med 

de aktuelle skolelederne, og det pågår ennå undersøkelser og vurderinger av muligheter for å gjøre 

endringer inneværende skoleår, samtidig som det legges planer for hvordan lærenormen kan/vil bli 

ivaretatt for neste skoleår. Videre sa jeg (15.02) at innsparingene må i hovedsak tas inn på lønn, i 

form av vakanser og restriktiv vikarinnleie- i tillegg til at skolene må omorganisere der det er mulig- 

eksempelvis ved å ta vekk delingstimer i fag, lage større grupper og evt slå sammen klasser i enkelte 

timer og fag. Jeg deler derfor bekymringen om at den allmennpedagogiske opplæringen svekkes når 



det blir reduserte mulighet til tilpasninger. Jeg erkjenner at dette vil kunne utfordre retten til 

tilpasset opplæring- som kan føre til økt behov for spesialundervisning på sikt.   

Det er likevel viktig å understreke at spesialundervisning er en individuell rettighet som ikke kan tas 

vekk eller reduseres på grunnlag av økonomi. Endringer her må basere seg på skolens muligheter for 

organisering som gir forsvarlig utbytte for elevene- i samarbeid med sakkyndig instans (PPT). Det er i 

dag rundt 180-90 faste lærerårsverk i levangerskolen, og disse er noe ulikt «disponert» fra år til år, 

avhengig av kompetansebehov, elev-/klassetall, antall undervisningstimer i fag, omfang av 

individbaserte tiltak, sykefravær mv. Det er turnover pga alder, sykdom, utdanningspermisjoner - en 

ganske stor kabal og mange rettigheter som skal ivaretas innenfor trange rammer.  Dette gir ulike 

utslag på «lærernormen».  

En rask løsning for de skolene som ligger under lærernormen vil være å ansette flere lærere, men det 

vil kreve «friske lønnsmidler» inn i skolene.  Lærere som evt ansettes nå, må inngå i den store 

kabalen som legges i disse dager for neste skoleår. Innenfor alle kommunale tjenester, inkludert 

oppvekstsekt og utdanning, opplever tjenestene knappe budsjetter som i varierende grad 

harmonerer med alle lovpålagte oppgaver og krav til tilfredsstillende kvalitet.  

Det blir en stor utfordring å balansere alt dette i inneværende budsjettår, samt forslag til budsjett for 

2024 – både for administrativt og politisk nivå. Avvik fra lovpålagte oppgaver, herunder lærernorm, 

vil bli beskrevet i «tertilarapport 1/23».  

 

FO 9/23 Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Ny E6 

Kommunestyrets behandling av sak 9/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Ny E6  

Få saker har vært mer diskutert enn hvor veien skal gå gjennom Levanger, og om hvor den skal ende 

videre. Vi har i vinter vært vitne til sårbarheten med at E6 stenges, og flere har tatt opp behovene for 

økt trafikksikkerhet på sårbare punkter. Nasjonal Transportplan skal nå revideres, og det er positivt 

at Regjeringens bestilling til Nye Veier også omfatter vurdering av mulighetene for å ta vare på og 

utnytte eksisterende infrastruktur ved gjenbruk av eksisterende veg. Føringene fra Regjeringen åpner 

også for mer fleksible løsninger med en smalere 4-felts vei som et alternativ. I et tidligere forslag er 

det foreslått en trasé som går øst for Mule. Dette forslaget virker fornuftig med tanke på at vi da vil 

få betydelig redusert trafikk på en veldig ulykkesbelastet strekning som Mulelia er. Med den 

løsningen så vil også næringsarealene på Rinnleiret fremstå som mer attraktive. Av- og påkjøring inn 

til området vil bli på en vei som er betydelig mer trafikksikker.                                                              

Alternativ for ny E6-trasé gjennom Levanger ble foreslått av Levanger Arbeiderparti våren 2021. Et 

forslag som i stor grad forutsatte gjenbruk av dagens trasé gjennom Levanger. Forslaget innebærer 

tunnel gjennom Holåsen ved Fiborgtangen, utbedringer ved Gråmyra, ny trasé via Nossum og tunnel 

gjennom Momarka til Halsan og Heir.                                                                                                           

Forslaget omfatter også tilpasninger ved Nossum, det vil si den delen av E6 som blir lokalvei, ved 

etablering av rundkjøring i dagens kryss ved Nossum. Også utbedringer av tilstøtende lokalveier 

(mateveier) til E6 og lokalveier mellom bygdene langs E6 må inn i prosjektet, slik at det blir adskilt 

ferdsel for gående/syklende og kjøretøy.                                                                                                           



Forslag til vedtak: Innspill til nasjonal transportplan fremmes for kommunestyret så snart det lar seg 

gjøre. Levanger kommunestyre støtter prinsippene i at det skal være mest mulig 4-felts veg, men at 

kryssløsninger må utformes i tråd med lokalsamfunnets behov. 

SVAR fra ordfører:  

Prosessen rundt ny nasjonal transportplan (NTP) for perioden 2025-2036 ble startet høsten 2022. 

Første fase av prosessen, som vi er inne i nå, involverer i hovedsak fagetatene innen veg, bane, sjø og 

luft.  

Prosessen legger opp til at fagetatenes forslag sendes på bred høring fra tidlig på sommeren 2023. 

Her vil kommunene bli invitert til å komme med høringsinnspill. Høsten 2023 blir det regionale møter 

før nytt forslag til NTP legges fram i mars 2024.  

Nye Veier AS var i plan- og utviklingsutvalget og orienterte om status for arbeidet med ny E6 Åsen-

Steinkjer den 9/11 2022. Der ble det forklart at prosjektet nå er i en utviklingsfase hvor det 

gjennomføres innledende analyser med hensikt: 

• Generell kunnskapsheving om lokale forhold, flaskehalser, muligheter og risikoer 

• Etablere bedre forståelse for hvilke problemer veien skal løse 

• Bedre underlag for kostnadsestimering og samfunnsnytte inn i selskapets 

porteføljeprioritering 

• Etablere et første kunnskapsgrunnlag omkring kryssplasseringer og konsekvenser for 

lokalvegsystemene 

• Bidrag inn i revisjon av NTP 

• Forberede begrunnet valg av «hovedkonsept» 

Nye Veier ønsker å gjøre kunnskapsbaserte valg, og vil bruke tid innledningsvis på å innhente 

informasjon og vurdere ulike alternativer for vegstandard og korridorer. Dette gjøres før de formelle 

planprosessene i kommunen settes i gang. De jobber med to utgangshypoteser: 

1. Etablering av en «gjenbrukslinje», dvs hva kan vi få til innenfor og i nærheten av eksisterende 

vegkorridor – «Gjenbruksalternativet» 

2. Oppdatering av 110km/t linje fra NTP – «Nybyggalternativet» 

I næringslivsmøte på Gråmyra mandag denne uka bekreftet Nye Veiers representanter at dette 

fremdeles er aktuell fremgangsmåte. De trenger å gjøre mer detaljerte utredninger for å kunne 

konkludere om hvilket alternativ som faglig er beste løsning for de ulike delene av vegstrekningen. 

Den formelle planprosessen vil involvere kommunen både som medvirkningspart og som 

planmyndighet. Denne fasen vil starte etter at Nye Veier er ferdig med den innledende 

utviklingsfasen.  

På nåværende tidspunkt vil det være fornuftig at Levanger kommune tar med seg de innspill som 

kommer fra partiene videre inn i jobben med en høringsuttalelse til fagetatenes innspill til NTP 

sommeren 2023. Det skal legges frem en sak til politisk behandling før kommunen sender inn sitt 

endelige innspill.  

For øvrig vil jeg bemerke at til NTP er det ikke kun E6 som er viktig å si noe om. For Levangers del er 

det i tillegg viktig å jobbe for en sørgående sporsløyfe på Fiborgtangen. Dette må også knyttes opp til 

den nye beredskapssituasjonen i Trøndelag. En sporsløyfe som gjør det enklere med sørgående 

trafikk på bane vil styrke Fiborgtangen som logistikknutepunkt både for industrien og for forsvaret.  



Når det gjelder forslaget til vedtak så er jeg selvfølgelig enig i at kryssløsninger må utformes i henhold 

til lokale behov. De nyeste tegningene viser også at Nye Veier ser for seg langt flere kryss nå, med en 

100 km/t – løsning enn det som har vært aktuelt tidligere da standarden var låst til 110 km/t på 4-

feltveger.  Men jeg kan ikke si meg enig i ordlyden i forslaget til vedtak om at kommunestyret støtter 

prinsippene i at det skal være mest mulig 4-felts veg. Etter mitt syn må ny E6 uten unntak være en 4-

felts vei. Jeg oppfordrer derfor interpellanten til å endre denne setningen, ellers blir det nødvendig å 

fremme et alternativt forslag. 

Jostein Trøite (SV) fremmet følgende tilleggsforslag:  

Det forventes at det tas hensyn til miljø og jordvern, og at det bygges for 90 km/t. 

Avstemning: 

Wanderås sitt froslag til vedtak vedtatt med 34 mot 1 stemme (MDG). 

Trøite sitt tilleggsforslag avvist med 30 mot 5 stemmer (SV, Rødt, MDG) 

VEDTAK: 

Innspill til nasjonal transportplan fremmes for kommunestyret så snart det lar seg gjøre. Levanger 

kommunestyre støtter prinsippene i at det skal være 4-felts veg, men at kryssløsninger må utformes i 

tråd med lokalsamfunnets behov. 

 

FO 10/23 Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Klimauke i Levangerskolen 

Kommunestyrets behandling av sak 10/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Klimauke i Levangerskolen  

For å nå målene om å redusere klimaavtrykket vårt lokalt må vi ta aktive grep. Det er en stor oppgave 

vi står ovenfor. Mange unge er allerede i dag opptatte av klima og miljøutfordringer, men det er 

likevel viktig å sette dette i et system og samtidig bidra til en framtidsoptimisme. Motiverte og 

engasjerte elever kan igjen føre til økt kunnskap blant foreldrene og derfor vil en klimauke i 

kommunen være viktig.  

Her er det mulig å forene gode krefter og lokalt næringsliv vil være en naturlig samarbeidspartner, 

men også lokale lag og foreninger. Vi kan se på dette som en miljødugnad i nærmiljøet noe som står 

beskrevet som et satsningsområde i kommuneplanens samfunnsdel.  

Mulige tema kan være matsvinn, vann, energi, transport og bærekraft. Det kan være aktiviteter som 

Quiz, byttedag klær og sportsutstyr, teoretisk fag med tema miljø, forslagskasse for hvordan elevene 

og skolen kan bidra i det daglige. I tillegg kan det en konkurranse mellom skolene bidra for å øke 

interessen.  

Forslag til vedtak: Kommunen bidrar med planlegging for å arrangere en felles årlig miljøuke der alle 

skoler i kommunen deltar. 

Ordføreren svarte: 
Takk for interpellasjonen som omhandler et relevant og viktig tema.  
Skolen skal speile samfunnet, og det skal være tydelige avtrykk av «tema i tiden» i det som barna 
lærer om i skolen. Klima og miljø er svært sentralt plassert i flere fag i LK20 (læreplanverket). I den 
overordnede delen, som er skolens verdigrunnlag og samfunnsmandat, er det innført tverrfaglige 



tema som skal prege alle fag på alle trinn i skolen. Disse er folkehelse og livsmestring, demokrati og 
medborgerskap og bærekraftig utvikling.  
 
Bærekraftig utvikling handler om å verne om livet på jorda og å ta vare på behovene til mennesker 
som lever i dag, uten å ødelegge framtidige generasjoners muligheter til å dekke sine behov. Elevene 
lærer om sammenhengen mellom de ulike aspektene ved bærekraftig utvikling, som miljø og klima, 
fattigdom og fordeling av ressurser, konflikter, helse, likestilling, demografi og utdanning. 
 
Klimautfordringer er også sentrale tema i naturfag og samfunnsfag. Naturfag skal bidra til at elevene 
får naturopplevelser, og naturfaglig kompetanse kan bidra til at vi finner løsninger for å begrense 
klimautfordringene, bevare biologisk mangfold og forvalte jordas naturressurser på en bærekraftig 
måte. Samfunnsfag er et sentralt fag for at elevene skal bli deltakende, engasjerte og kritisk tenkende 
medborgere, og faget skal bidra til at elevene ser sammenhenger mellom individuelle valg, 
samfunnsstrukturer og tålegrensene i naturen. 
 
Kommunalsjef oppvekst og utdanning har konferert med skolelederne vedrørende forslag om en 
årlig miljøuke hvor alle skolene deltar. Alle gir positiv tilbakemelding på temaet, men det er 
samstemthet om at skolene selv vil ha frihet til å bestemme hvordan temaet skal ivaretas i skolen, 
blant annet med referanse til innhold i fagplanene og temabasert undervisning - som beskrevet over.  
Skolene er også nylig, i 2022, sertifiserte som miljøfyrtårn og har mange oppgaver å ivareta i 
forbindelse med dette. Skolene er også inviterte gjennom prosjektet «Action Now» til å delta i 
miljøsatsinger, og mange ønsker å delta på dette i løpet av skoleåret.  
 
I løpet av elevenes 38 uker lange skoleår er det veldig mye som skal ivaretas og mye som skal læres 

og (gjennom)leves.  En tverrfaglig temauke vil kreve mye organisering og det vil måtte gå på 

bekostning av noe annet som også er viktig.   

Det kan være aktuelt med en aksjonsdag, for eksempel knyttet opp til andre temadager som 

strandryddedagen eller andre miljøfyrtårns-aktiviteter, men jeg mener den enkelte skole er nærmest 

til å avgjøre hvordan de vil utforme sitt videre klima- og miljøarbeid.  

Jeg kommer derfor ikke til å støtte forslaget til vedtak. 

Wanderås trakk deretter sitt forslag til vedtak. 

FO 11/23 Interpellasjon fra Robert Svarva (AP) - Løypekjøring på Frolfjellet 

Kommunestyrets behandling av sak 11/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling 

Interpellasjon fra Robert Svarva (AP) - Løypekjøring på Frolfjellet  

Det er sterkt beklagelig at det nå ser ut til at et av Levangers viktigste folkehelsetilbud på vinteren blir 

avviklet og dette kan vi ikke bare sitte å se på skjer. Det er prisverdig at det er etablert en skiforening 

som skal være med å sikre det økonomiske grunnlaget for drift av løypemaskin men dette er 

dessverre ikke nok for verken å skape sikker økonomi eller forutsigbarhet.  

Det har i flere år vært en god praksis med at kommunestyret har lagt på noen kroner på 

bompengene for Vulusjøvegen for å sikre allmenhetens muligheter til å finne oppkjørte skiløyper på 

Frolfjellet samt gode og tilrettelagte rasteplasser. Denne praksisen er brukt over hele landet og det 

eksisterer så langt jeg har funnet ut ingen rettspraksis på at dette er ulovlig.  



Vulusjøveien Driftsselskap SA er registrert som et samvirkeselskap og dermed er det følgelig 

Samvirkelovens § 34 som gjelder og denne paragrafen setter ingen begrensninger på å kunne gi 

gaver til allmennyttige forhold. Veglovens § 56 regulerer bompenger og der står det at kommunen 

skal fastsette størrelsen på bomavgiften og kan sette vilkår om bestemt bruk av avgiften.  

I kommentarutgaven til veglova av Otto Arnulf og Erik Gauer er følgende kommentert i sammenheng 

med § 56 : «Det er ikke grunnlag for at kommunen ved sin avgiftsfastsettelse skal utelukke at 

vegholder beregner seg en profitt, eller et overskudd» (som kan gis som tilskudd til 

løypekjøringsselskapet).  

Friluftslovens § 14 regulerer parkeringsavgift for utfartsområder. I kommentarutgaven henvises det 

til brukerbetaling i samsvar med andre regelverk.  

Sitat: «Andre lover og forskrifter går foran friluftsloven dersom det er motstrid jf Friluftslovens § 19. 

Det betyr at når det kan kreves brukerbetaling i samsvar med annet regelverk, går dette foran 

gratisprinsippet i friluftsloven». Sitat slutt.  

Ut fra dette kan jeg ikke se at det er noen lovmessig utfordring med å reetablere den tidligere 

ordningen med at løypetilskuddet inngår i bomavgiften. Dersom det er et handlingsrom i veglovens 

§56 da er ikke innkreving utenfor lovens rammer. Dersom det ikke er et handlingsrom gjelder 

Samvirkelovens §34.  

Forslag til vedtak: Kommunestyret stiller seg bak at ordfører umiddelbart går i dialog med 

konsernadvokaten i Statskog med mål om at den tidligere praksis med tilskudd fra bomavgiften til 

løypekjøringsselskapet reetableres i henhold til handlingsrommet i gjeldende lovgiving. 

Ordføreren svarte:  

Takk for interpellasjonen. Den gjelder et tema som har vært omtalt og debattert over lang tid.  Svaret 

er utarbeidet i samarbeid med kommuneadvokaten i Levanger.                                                                                                                                                       

Juridisk sett er denne saken mer komplisert enn det som framstilles i interpellasjonen. Det er riktig at 

Vulusjøvegen Driftsselskap SA er organisert som et Samvirkeforetak og at driften av dette derfor 

reguleres av Samvirkeloven.  

Driftsselskapet har imidlertid nærmest utelukkende sine inntekter fra bompenger, og driftsselskapet 

utgjør etter vegloven § 55 et veglag. For blant annet å sikre allmennhetens frie ferdsel i utmark, 

inneholder vegloven bestemmelser som setter begrensninger for når og hvor mye veglaget/vegeier 

kan innkreve i bomavgift. Loven legger opp til at det er kommunestyret som etter søknad fra 

veglaget/vegeier godkjenner bomavgiften for den enkelte veg.  

I kommentarene til vegloven § 56 vises det til at bestemmelsen må leses i sammenheng med 

friluftslovens utgangspunkt om fri ferdsel.  Det er riktig som interpellanten angir at følgende setning 

står i kommentarutgaven; «Det er ikke grunnlag for at kommunen ved sin avgiftsfastsettelse skal 

utelukke at vegholder beregner seg en profitt, eller et overskudd».  

Setningen står imidlertid i en helhet som interpellanten ikke refererer. Avsnittet er slik: 

«Det kan neppe forventes at kommunen vil engasjere seg dypt i regnskapene for alle privatveger, 

men at størrelsen av bompenger ved enkeltpassering vil bli vurdert ut ifra at dette er et 

dekningsbidrag til en drift som har sin vesentlige økonomi dekket opp gjennom faste brukeres årlige 

tilskudd. Hvis det skulle være snakk om et vegsamband som nettopp finansieres gjennom 

enkeltpasseringer, som bygging av en bro eller tunnel, eller snarvei mellom to offentlige veger, er det 

annerledes. Kommunen kan ikke begrense bomavgiftsatsen slik at inntekter ikke skal forutsettes å 



overstige utgiftene. Det er ikke grunnlag for at kommunen ved sin avgiftsfastsettelse skal utelukke at 

vegholder beregner seg en profitt, eller et overskudd».  

Vegloven § 56 sier som nevnt at det er kommunen som skal fastsette størrelsen på avgifta. Videre 
står det at kommunen kan sette vilkår om bestemt bruk av avgiftsmidlene. Av forarbeidene fremgår 
at dette for eksempel kan gjelde etablering av et fond for fremtidig utbedring av en bro eller en 
omlegging av vegen. 
 
Kommentarutgaven sier i tillegg at «Bestemmelsen uttrykker generelt en rett til bompengeinnkreving 
på «privat veg», men det er tvilløst at dette ikke gjelder slike veger som omfattes av allmenhetens 
rett til fri ferdsel som stier i marken og skiløyper.» 
...  «Regelen er også en kontroll av at vegholder ikke «monopoliserer» vegadkomsten og skyter 

bompengesatsene til himmels. Det kan ikke forventes at kommunen skal foreta en omfattende 

prøving, men at kommunens samtykke først og fremst er en prøving av rimeligheten i å kreve 

bompenger på denne konkrete vegstrekningen, og en prøving av bompengesatsene.» 

Det klare utgangspunktet er altså at inntekter som tas inn etter vegloven § 56 skal gå til finansiering 

av veg, og det er det enkelte veglaget som må definere hvilket nivå inntektene skal ligge på. Det 

bemerkes at kommunen ikke har myndighet til å pålegge Veglaget å øke bomavgiften for å gi et 

overskudd til andre aktører. Det overskuddet som per i dag ytes fra Veglaget til 

Løypekjøringselskapet beregnes av Veglaget med utgangspunkt i det begrensede mulighetsrommet 

til overskudd som ligger i veglovens bestemmelser.  

Kommentarutgaven til vegloven viser også at kommunen ikke uten videre skal godkjenne søknad om 

forhøyet bomavgift dersom forhøyelsen ikke skyldes økte kostnader med vei. 

Interpellanten viser til tidligere praksis for finansiering. Dette er beskrevet i notat til formannskapet 

7. desember: 

«Brukerbetalingen har etter 2020 vært innhentet via vippsaksjoner og betaling i bommen til 

Vulusjøvegen driftsselskap SA i form av parkeringsavgift på enkeltturer. Kommunestyret ga i 2019 

veglaget tillatelse til å kreve inn parkeringsavgift i medhold av friluftslovens § 14 og forutsatte at 

midlene skulle overføres til løypekjøringsselskapet.  I 2021 ble det klart at det ikke er tillatt å kreve 

inn parkeringsavgift til løypekjøring i medhold av friluftsloven. Parkeringsavgift kan brukes til 

parkeringsplasser og søppelhåndtering i tilknytning til denne, toaletter og garderober. Friluftsloven 

tillater frivillig innbetaling av midler til løypekjøring. Dette framgår av Miljødirektoratets veileder til 

friluftsloven. Friluftsloven er etablert for å sikre allmenhetens rett til ferdsel og opphold i naturen. I 

den grad det er i allmenhetens interesse å benytte preparerte skiløyper i det omfang vi har hatt på 

Frolfjellet de senere årene, må det sies at loven er utdatert. Det er også vanlig praksis å finansiere 

løypekjøring og snøproduksjon med parkeringsavgift mange steder i Norge.» 

Kommunen har ikke myndighet til å pålegge Veglaget å yte driftstilskudd til Løypekjøringselskapet. 

Tilskudd som ytes må besluttes i Veglagets ordinære beslutningsorganer.  

Ordfører har vært i dialog med konsernadvokat i Statskog om saken. Statskog er tydelig på at det er 

utenfor lovens ramme, det vil si at det ikke er lov/ikke anledning til, å kreve betaling i bommen med 

formål å kjøre opp skiløyper, og at vegloven ikke kan brukes på noen måte for å omgå friluftsloven. 

Advokaten er enig med kommunen i at Veglaget har anledning til å ha et mindre overskudd, slik det 

framgår av ovennevnte kommentarer til veiloven. Men fremholder at et eventuelt overskudd i 

utgangspunktet skal brukes til vegformål, og at det under ingen omstendighet er hjemmel for å 

forhåndsbestemme at et fast årlig beløp skal overføres en ekstern aktør, for eksempel som her til 

oppkjøring av skiløyper.  



Kommunen vurderer at et bidrag til finansiering av løypekjøring via Veglaget må komme i 

samarbeidet mellom Veglaget og Løypekjøringsselskapet. Det er Veglagets beslutningsorganer som 

til syvende og sist avgjør hva overskuddet som Veglaget kan ha,             skal brukes til.  

Det kan nevnes at det pågår et arbeid i Klima- og miljødepartementet med gjennomgang av 

Friluftsloven § 14, som sannsynligvis kommer på høring før sommeren 2023. Reisemålsutvalget 

lanserer sin rapport 30.03, og berører også denne tematikken. Det er spennende prosesser som 

pågår sentralt som vil kunne være med å sikre langsiktig og forutsigbar finansiering av løypekjøring 

frem i tid. Vulusjøen skiforening er også en viktig  samarbeidspartner for løypekjøringsselskapet. 

Formålet til skiforeninga er å sikre stabil og forutsigbar inntekt til løypekjøring på Vulusjøen. 

Jeg kan ikke støtte interpellantens forslag til vedtak, da det bygger på en uriktig forståelse av loven. 

Det er ikke anledning til å kreve inn betaling for løypekjøring gjennom bommen. En frivillig 

innbetalingsordning i bommen er imidlertid lov. Det kan bemerkes at Veglaget har tilbudt å etablere 

en slik ordning. 

Jeg er enig i at det gjerne skulle vært slik at tidligere praksis med innkreving i bommen til fordel for 

løypekjøring var lovlig, men slik er det dessverre ikke. Det må kommunen forholde seg til, og så må vi 

håpe at den kommende lovrevisjonen vil avhjelpe denne problematikken.  

Jeg vil etter dette fremme følgende alternative forslag til vedtak:  

Kommunestyret understreker at det i et folkehelseperspektiv er viktig at det kjøres opp skiløyper på 

Frolfjellet også i kommende sesonger. Vulusjøvegen Driftsselskap SA og Vulusjøen Løypekjøring AS 

oppfordres til fortsatt dialog med mål om å komme til en omforent ordning som innenfor lovens 

rammer bidrar til dette. I tillegg oppfordres Vulusjøen Løypekjøring AS til å arbeide aktivt med andre 

finansieringsløsninger. 

Avstemning: 

Ved alternativ votering mellom forslaget fra Svarva og forslag fra ordføreren, ble ordførerens forslag 

vedtatt med 22 mot 13 stemmer (AP, Trøite (SV), Buchholdt (V)) 

VEDTAK: 

Kommunestyret understreker at det i et folkehelseperspektiv er viktig at det kjøres opp skiløyper på 

Frolfjellet også i kommende sesonger. Vulusjøvegen Driftsselskap SA og Vulusjøen Løypekjøring AS 

oppfordres til fortsatt dialog med mål om å komme til en omforent ordning som innenfor lovens 

rammer bidrar til dette. I tillegg oppfordres Vulusjøen Løypekjøring AS til å arbeide aktivt med andre 

finansieringsløsninger. 

 

FO 12/23 Spørsmål fra Janne Jørstad (FRP) - Trehusbyen Levanger skal være en 

trehusby tilgjengelig for alle 

Kommunestyrets behandling av sak 12/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Spørsmål fra Janne Jørstad (FRP) - Trehusbyen Levanger skal være en trehusby tilgjengelig 

for alle  



Trehusbyen Levanger skal være en trehusby tilgjengelig for alle. Likevel ser man at enkelte grupper 

ikke kommer seg like enkelt frem i trehusbyen som andre. Denne vinteren har dårlig brøyting ført til 

at mennesker med nedsatt bevegelsesevne har hatt store utfordringer med å ta i bruk trehusbyen. 

Her er det varslet en egen sak om brøytesituasjonen i et senere kommunestyret, noe FrP mener er 

viktig. Likevel ser man at flere bygårder der man har butikker, restauranter etc. mangler f.eks. 

rullestolrampe. Dette gjør at mange som er avhengig av rullestol for å komme seg rundt, ikke får 

glede av å ta i bruk hele trehusbyen. Samtidig har man en fredning i trehusbyen som legger føringer 

for hvordan byen skal utvikles. Levanger FrP er opptatt av at alle skal ha lik mulighet til å ta i bruk 

sentrum. Derfor stille vi følgende spørsmål til ordføreren:  

- Hvordan kan vi gjøre trehusbyen Levanger mer tilgjengelig for mennesker med nedsatt 

bevegelsesevne? 

- Gjør fredningen av trehusbyen at man ikke kan gjøre vesentlige endringer i fasade, som f.eks. bygge 

rullestolrampe etc.? 

Ordføreren svarte:  

Takk for et viktig og tidsaktuelt spørsmål som involverer mange aktører og ulike interesser. 

Universell utforming er sentralt for at flest mulig skal kunne bruke de bygningene vi omgir oss med.  

Flere bygninger i Levanger sentrum har høye grunnmurer og er vanskelig tilgjengelig for mange. I 

tillegg er fortauene enkelte steder for smale til at det kan anlegges ramper på utsiden av bygningen 

fordi det hindrer tilgjengeligheten på fortausnivået. Vi vet også at brøyting er viktig for å sikre god 

tilgjengelighet. For å finne gode og helhetlige løsninger, må vi derfor se på hvordan gate- og 

byrommene kan brukes og utformes universelt. Dette er derfor tema i det pågående arbeidet med 

byutviklingsstrategi og gatebruksplan.  

I henhold til Handlings- og økonomiplan 2023-2026 skal det utarbeides en temaplan for universell 

utforming i Levanger i 2026. 

Plan og bygningsloven sikrer universell utforming gjennom byggetekniske krav både ved nye bygg og i 

forbindelse med søknad om bruksendring og rehabilitering av eksisterende bygninger. Det er viktig å 

ivareta unike bygningsmiljøer i Levanger. Av og til kan vernehensyn være i motstrid til krav om 

universell utforming. Da må kommunen vurdere helheten i prosjektet.  

Siden Trøndelag fylkeskommune er forvaltningsmyndighet for den fredede Trehusbyen, er 

spørsmålene også oversendt dit. Fylkeskommunens svar ligger som vedlegg.  

Hvordan kan vi gjøre trehusbyen Levanger mer tilgjengelig for mennesker med nedsatt 

bevegelsesevne? 

Det er viktig med god dialog og samarbeid på tvers mellom aktørene i forbindelse med planleggingen 

av tiltak. Gjennomarbeidede arkitektoniske løsninger og riktig materialbruk vil i mange tilfeller være 

avgjørende for at endringen blir god for bruker, samtidig som kulturmiljøverdiene blir ivaretatt. 

Riksantikvaren har utarbeidet veiledningsmateriell, og kommunen har også utarbeidet en 

estetikkveileder som har universell utforming som tema. 

Det kan legges til rette for mer areal til gående, syklende og rullende i gaterommene. Dette kan for 

eksempel gjøres ved å envegsregulere flere gater eller ta bort sideparkering og erstatte dette areal 

med utvidet fortausareal og traseer for syklende/rullestolbrukere. Det vil også gjøre det lettere å 

etablere ramper uten å komme i konflikt med tilgjengelighet for allmenheten ellers. 



I arbeidet med gatebruksplan og byutviklingsstrategi vil det utarbeides forslag til tiltak for å ivareta 

universell utforming.  

Brøyting i sentrum har vært et omdiskutert tema i vinter. Det kan nevnes at den nåværende 

brøyteordningen skal evalueres i mai, slik at det kan vurderes i god tid før neste vinter om det er 

aktuelt med endringer. 

Gjør fredningen av trehusbyen at man ikke kan gjøre vesentlige endringer i fasade, som f.eks. 

bygge rullestolrampe etc.? 

Fredningen er ikke til hinder for at det kan legges til rette for universell utforming og økt 

tilgjengelighet dersom utformingen ivaretar hensynet til kulturmiljøet.   

Kulturminnemyndigheten hos fylkeskommunen og byantikvaren blir kontaktet av stadig flere 

gårdeiere som ønsker å finne gode løsninger for å ivareta både hensynet til universell utforming og 

det fredede kulturmiljøet. Det kan nevnes at kulturmiljøfredningen omfatter eksteriør og er ikke til 

hinder for innvendige tiltak.    

Trehusbyen Levanger er bygget etter Major Sejersteds byplan fra 1846, i en tid med andre krav til 

gatebredde, behov og framkomstmidler enn i dag. Bruken av gaterommene har endret seg betydelig 

etter bilens framvekst og arealene for myke trafikanter er redusert. Dette betyr at der det er smale 

fortau er det vanskelig å oppnå økt tilgjengelighet med etablering av rampe dersom ikke bredden på 

fortauet utvides.  

Det kan nevnes at som kulturminnemyndighet har fylkeskommunen behandlet flere søknader om 

ramper. Alle søknadene er innvilget. 

For å lykkes i arbeidet med universell utforming og økt tilgjengelig i den fredede Trehusbyen 

Levanger er det viktig med bred involvering, dialog og samarbeid på tvers mellom flere aktører. Jeg 

kan informere om at det allerede er planlagt et møte i april mellom Levanger kommune, Trøndelag 

fylkeskommune og Norges Handikapforbund Trøndelag. 

 

FO 13/23 Spørsmål fra Mats Henriksen (FRP) - Samhandling sykehus og kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 13/2023 i møte den 29.03.2023: 

Behandling  

Spørsmål fra Mats Henriksen (FRP) - Samhandling sykehus og kommune 

21.03. kunne man i flere lokalaviser lese om en 92 år gammel mann som ble sendt hjem fra sykehus 

til et tomt og kaldt hus. Mannen bor hjemme, men mottar hjelp fra hjemmesykepleien to ganger 

daglig. Under et besøk 28.februar oppdager hjemmesykepleien at mannens generelle allmenntilstand 

er såpass dårlig at han bør legges inn på sykehuset. I tillegg har varmepumpen havarert, slik at huset 

er iskaldt og mannens kroppstemperatur er lav.  

Ti dager senere er mannen klar for å skrives ut. De nærmeste pårørende opplyser om situasjonen 

med kaldt hus, og at de er bortreist slik at de ikke får gjort noe med dette før de er tilbake to dager 

senere. Sykehuset går først med på å utsette utskriving to dager. Litt senere kommer 

kontrabeskjeden om at mannen kan skrives ut, og at hjemmesykepleien skulle sørge for at huset er 

varmet opp til mannen kommer hjem. Mannen kjøres hjem i drosje til et hus som måler en 



innetemperatur på 13 grader. Da hjemmesykepleien kom senere samme dag, hadde mannen forsøkt 

å hjelpe seg selv ved å fyre opp i en gammel peis. Da var huset fullt av røyk, og bare tilfeldigheter 

gjorde at det ikke gikk galt.  

På bakgrunn av denne enkelthendelsen ønsker FrP å stille ordføreren følgende spørsmål:  

- Hvordan fungerer samarbeidet mellom sykehuset og kommunen i saker der sykehuset skriver ut 

pasienter som mottar hjemmetjenester fra kommunen? - Kan man ut fra denne enkelthendelser 

trekke ut generelle punkter til forbedring i samhandlingen mellom sykehus og kommune 

Kommunalsjef Kristin Bratseth svarte: 

- Hvordan fungerer samarbeidet mellom sykehuset og kommunen i saker der sykehuset skriver ut 

pasienter som mottar hjemmetjenester fra kommunen?  

 

Vi har rutiner for samhandling og dialog med sykehuset på flere nivå. Helsefellesskapet og 

samarbeidsavtalen regulerer overholdelse av plikten til samhandling. Det er etablert ulike fagråd 

under administrativt samarbeidsutvalg, eksempelvis innenfor pasientsamarbeid.  På individnivå 

etableres kontakt mellom tjenestenivåene under innleggelse og ved utskrivning. Vår opplevelse er at 

rutinene fungerer godt, og kommunen tilstreber å være en god samhandlingspart for 

spesialisthelsetjenesten. 

 

- Kan man ut fra denne enkelthendelser trekke ut generelle punkter til forbedring i samhandlingen 

mellom sykehus og kommune 

 

Det foreligger system for å melde samhandlingsavvik mellom sykehuset og kommunen, og avvikene 

følges opp etter hvert samt tas opp i de årlige dialogmøtene sykehuset og kommunen har. Et 

generelt forbedringspunkt med utgangspunkt i denne hendelsen kan være å sikre at beskjeder 

kommer fram til rette vedkommende og at de blir fulgt opp. Dette er et felles ansvar som kommunen 

og sykehuset har. 

 

 


